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aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Bebossing en boscompensatie  -  Stand van zaken

Op 27 april 2016 publiceerde het Rekenhof het verslag ‘Ontbossing en compensatie. 
Uitvoering van de compensatieplicht bij ontbossing en werking van het 
Bossencompensatiefonds’. In opvolging van dit rapport heb ik de volgende vragen.

Kan de minister in opvolging van de audit door het Rekenhof (pp. 13-15, 20, 25 van het 
rapport) een stand van zaken geven betreffende de ontbossing en compensatie voor 
2020 en 2021? Graag een overzicht, opgesplitst per jaar en per provincie voor volgende 
gegevens:

a) het aantal vragen om advies door het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB) bij 
vergunningsaanvragen voor ontbossing. Graag een overzicht opgesplitst per 
provincie (p. 13 van het auditrapport van het Rekenhof);

b) een opsplitsing in het aantal uitgebrachte gunstige, voorwaardelijk gunstige, deels 
gunstige/deels ongunstige en ongunstige adviezen. Graag een overzicht opgesplitst 
per provincie (p. 13 van het auditrapport van het Rekenhof);

c) het totale aantal hectare vergund voor ontbossing na advies van ANB. Graag een 
overzicht opgesplitst per provincie (p. 13 van het auditrapport van het Rekenhof);

d) een overzicht in aantal dossiers, hectare en euro's die werden geregistreerd in de 
ontbossingsdatabank die aanleiding gaven tot compensatie in natura, financiële 
compensatie en vrijstelling van compensatie. Graag een opsplitsing per type 
compensatie: vrijstelling, compensatie in natura en financiële compensatie. Graag 
ook een overzicht opgesplitst per provincie (p. 14 van het auditrapport van het 
Rekenhof);

e) een overzicht van het aantal vergunningsaanvragen dat geweigerd werd door de 
vergunningsverlener. Graag een overzicht opgesplitst per provincie (p. 13 van het 
auditrapport van het Rekenhof);

f) een overzicht in aantal dossiers, hectare en euro's die werden uitgevoerd/uitbetaald 
in het kader van de bebossingsopdracht van het Boscompensatiefonds. Graag een 
overzicht opgesplitst per provincie (p. 38-58 van het auditrapport van het 
Rekenhof);

g) een overzicht van de ontheffingsbeslissingen door ANB. Graag opgesplitst in 
geweigerde, onbesliste, toegestane ontheffingsbeslissingen, in aantal en hectare. 
Graag een overzicht opgesplitst per provincie (p. 20 van het auditrapport van het 
Rekenhof);



h) een overzicht van het aantal toegestane vergunningen ondanks ongunstig advies van 
ANB (in aantal en hectare). Graag een overzicht opgesplitst per provincie (p. 25 van 
het auditrapport van het Rekenhof).

i) een overzicht van het aantal vastgestelde illegale ontbossingen (in aantal en 
hectare). Graag een overzicht opgesplitst per provincie.



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 901 van 14 juni 2022
van MIEKE SCHAUVLIEGE

Het antwoord op vragen a tem h, vindt u terug in het antwoord op uw schriftelijke vragen 
1034 en 625. 
Het antwoord op vraag i, vindt u terug in het antwoord op uw schriftelijke vragen 175 en 
857.


